



聖類斯中學  
通告第 249 號 (17-18)

各位家長/監護人：

「鮑思高慈善協會 2018 慈善抽獎券」

「我們愛，不可只用言語，也不可以用口舌，而要用行動和事實」(若望壹書三：18)

「鮑思高慈善協會」是由一群來自慈幼會主辦學校的校友於 2009 年成立之慈善機構。協會秉承聖若望·鮑思高神父的精神，本着仁愛、關懷和忍耐，服務貧困、被忽視及在社會邊緣的兒童和青少年。透過資助各青少年中心及學校所舉辦的活動與課程、及支持青少年中心的發展，培育青少年整全發展、成為社會上的良好公民。自成立以來，協會共資助 60 個項目，受惠的青少年超過 11,000 人。

為配合日益擴展的青少年中心服務所需及提供更優質的服務，協會正籌募經費，希望各位家長能慷慨解囊，鼎力支持認購獎券，為青年事務出一分力！

鮑思高慈善協會慈善抽獎券每張售價 10 元，請着 貴子弟於 5 月 16 日（星期三）或以前把款項、抽獎券的存根及未售賣的抽獎券交回班主任收集。如以支票付款，抬頭為「鮑思高慈善協會有限公司」。

如有查詢，歡迎致電 2546 0117 與蘇祉維老師聯絡。

主佑！

校長 余立勳

二零一八年五月四日



**ST. LOUIS SCHOOL**  
Circular No. 249 (17-18)

4<sup>th</sup> May, 2018

Dear Parents/Guardians,

**Bosco Charity Association Charity Raffle Draw 2018**

“Our love must be not just words or mere talk, but something active and genuine.” (1 John 3:18)

Bosco Charity Association Limited (BCA) is a charity organization founded in 2009 by a group of graduates from the Salesian schools in Hong Kong. It aims at carrying on the Don Bosco mission, serving with kindness, understanding and patience, and striving to help the deprived youth and children in the community to grow and develop healthily and happily. BCA supports the development of Don Bosco youth centres and oratories through sponsoring projects that include tuition courses, various indoor and outdoor activities, as well as facilities maintenance and improvement of the centres. Since its inception, BCA has sponsored 60 projects, benefitting over 11,000 children and youths.

The charity raffle tickets help to raise fund for BCA to support the Don Bosco youth centres and oratories and provide better services. Please act now and give generously to support their services to the underprivileged children and youth!

Each charity raffle ticket is priced at \$10. Please return the money, stub of the sold tickets together with any unsold tickets, to Class teacher on or before 16<sup>th</sup> May 2018 (Wednesday). You may hand in cash or crossed cheque payable to “Bosco Charity Association Limited”.

Should you have any enquiries, please contact Mr. SO Tsz Wai William at 2546 0117.

God Bless!

Yu Lap Fun Peter  
Principal